
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 22. april 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 370

Hvor stort et samlet beløb skønner regeringen, at virksomheder retmæssigt kunne have

fået refunderet af den opkrævende elafgift på 89,2 øre pr. kilowatt-time, men som af den

ene eller anden grund ikke af virksomhederne er blevet trukket fra i forbindelse med

momsafregningen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marie Bjerre (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Marie.Bjerre@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bjørn Brandenborg

formand

1/1

Skatteudvalget 2019-20
SAU Alm.del -  Spørgsmål 370

Offentligt


